
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINARIA  DE L’AJUNTAMENT
PLE CELEBRADA EL DIA 18 DE JUNY DE 2014
ACTA 06/2014

A Montuïri, essent el dia divuit de juny de 2014, essent les 19:00 hores, es
reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en sessió plenària extraordinària en
primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol, assistit
pels Srs. Regidors, Rafael Miralles Rossiñol, Catalina Mª Ribes Nicolau, Magdalena
Fornes Gomila, Mª Elena Jaume Sastre i Gabriel Nicolau Sastre pel grup municipal P.P
; Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel grup municipal del PSOE; Joan
Verger Rossiñol, Gabriel Pocoví Ferrando i Mª Teresa Martinez Marcus pel grup
municipal PSM.

Excusen la seva absència : cap

Actua de Secretari el Sr. D. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de
la sessió anterior, aprovant-se  per unanimitat del presents l’acta de la darrera sessió.

2.- MODIFICACIÓ CONDICIONS PRESTEC PAGAMENT
PROVEIDORS .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger assenyala que quan es va aprovar el préstec vanren votar en
contra per que han estat en contra del sistema que s'ha utilitzat per al pagament als
proveïdors i que aquesta vegada s'abstindran.
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El Sr. Guillem Mas, anuncia que el seu grup s'abstindrà atès que ens trobem en
aquesta situació per una mala gestió de l’equip de govern.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i
PSOE), amb el següent contingut :

Recentment s'han aprovat mesures de modificació de les condicions financeres
dels préstecs formalitzats en el marc de la primera fase del mecanisme de finançament
per al pagament als proveïdors de les entitats locals, (regulades en l'Acord de la
Comissió Delegada del Govern per a Assumptes Econòmics de 24 d'abril de 2014).

Posteriorment, mitjançant Resolució de 13 de maig de 2014 (BOE del 14 de
maig), es donava compliment a l'Acord esmentat en el paràgraf anterior, detallant-se
aquestes mesures i establint què municipis poden acollir-se a les mateixes.

En el BOE d'11 de juny de 2014, mitjançant l'Ordre PRE/966/2014, de 10 de
juny, es publiquen els punts essencials de procediment i condicionalitat continguts a
l'Acord de 24 d'abril i, alhora, es dóna difusió al mateix.

Vist que aquest ajuntament es troba entre els municipis que poden acollir-se a les
modificacions descrites i estudiada la situació econòmic financera, així com el pla
d'ajust en vigor,  l'ajuntament en ple adopta per majoria absoluta el següent acord :

Primer.- Acollir-se al mecanisme per a la millora de les condicions financeres
del préstec que té concertada aquesta corporació per al pagament a proveïdors
corresponent a la primera fase, és a dir al Decret 4/2012.

Segon.- De les diferents opcions existents, optar per l'opció 2 o B, consistent en
l'ampliació del període de carència en un any més, amb una reducció intermèdia del
tipus d'interès en uns 131 punts bàsics.

Tercer.- Acceptar les condicions establertes en la normativa referida, i en virtut
d'això adquirir els següents compromisos :

- Adherir-se a la plataforma Emprèn en 3 prevista en l'acord del Consell de
Ministres per impulsar i agilitar les tràmits per  l’iniciï de la activitat empresarial de 24
de maig de 2013.

- Adherir-se al Punt general d'entrada de factures electròniques de
l'Administració General de l'Estat des de l'endemà al de l'aprovació de l'Ordre del
Ministre d'Hisenda i Administracions per la qual es regulen les condicions tècniques i
funcionals que ha de reunir el punt general d'entrada de factures electròniques.
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- Informar al Ministeri d'Administracions Públiques que en aquest ajuntament ja
es tramiten, al 100%  les autoritzacions i llicències d'inici d'activitats econòmiques,
mitjançant el sistema de la presentació de declaracions responsables, tal com es regula a
l'última reforma de la Llei autonòmica reguladora de les Activitats Econòmiques.

Quart.- Confirmar el pla d'ajust vigent aprovat per aquesta corporació en sessió
plenària de 30 de març de 2012.

3. RESOLUCIÓ EXPEDIENT REVISIÓ OFICI ACORD PLENARI 13
DESEMBRE DE 2005.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger assenyala que el seu grup s’abstindrà, tal com han fet sempre
en aquest tema.

El Sr. Guillem Mas, anuncia que el seu grup s'abstindrà per les mateixes raons
exposades pel Sr. Joan Verger.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i
PSOE), amb el següent contingut :

Per part d'aquest ajuntament, mitjançant resolució de la Batlia de 19 de desembre
de 2013, s'incoa expedient per a la revisió de l'acord plenari1 de 3 de desembre de 2005
pel qual s’aprovava el conveni per a la seva signatura amb la Sra. Antonia Mayol
Mesquida.

Previs els tràmits pertinents, es va remetre l’expedient al Consell Consultiú, que
va emetre informe desfavorable el dia 21 de maig del corrent.

Aquest informe es basa especialment en dues qüestions:

1ª. Que una cosa és l'acord de ple i que una altra és el conveni en si. Que el que
s'informa desfavorablement és la revisió d’ofici de l'acord plenari ja que quan es
produeix el mateix no existeixen les circumstàncies que van aparèixer posteriorment
fent el mateix ineficaç per ser impossible el seu compliment.
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2ª.- Que efectivament, el conveni signat en el seu moment ha esdevingut en
impossible el seu compliment per existir una causa física o natural com és que
l'ajuntament no és propietari del solar en què s'havia de procedir a la construcció d'un
immoble a favor de la Sra. Mayol.

Sobre la base de l'exposat, i d'acord amb l'informe del consell consultiu,
l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta legal el següent acord :

Primer. Donar per finalitzat l'expedient de revisió d'ofici de l'acord plenari de
data 13 de desembre de 2005, declarant-ho valid, d’acord amb el contingut i conclusions
del dictamen.

Segon. Donada la ineficàcia provada pel mateix dictamen de que el conveni
subscrit en el seu moment ha sobrevingut ineficaç per ser de contingut impossible, per
la causa de no posseir aquest ajuntament els terrenys previstos en el mateix, procedir a
la incoació del corresponent expedient per declarar la seva ineficàcia, iniciant-se els
estudis econòmics i tècnics precisos per presentar una alternativa similar a l’establerta al
conveni a la Sra. Mayol.

Tercer. Notificar el present acord a la Sra. Antonia Mayol Mesquida, juntament
amb el Dictamen, i al Consell Consultiu.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió a les 19:21
hores i ordena s'estengui la corresponent acta, que signa amb mi, el Secretari, que
certific.

El Batle El Secretari

Jaume Bauzà Mayol José Ramón Sicre Vidal


